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Referat 

Afdelingsbestyrelsesmøde 

Mandag den 30. august 2021 i Gildesalen 

 

Referent: Jason/Nikolaj 

Godkendelse af referat: Godkendt 

Godkendelse af afdelingsbestyrelsens forretningsorden:  Vi aftaler at der indføres et punkt nr.: 13 Under §2 
Afdelingsbestyrelsens møder, der lyder følgende: ”Der er nul-tolerance politik overfor alkohol på 
afdelingsbestyrelsens møder” Nikolaj taler med administrationen, for at få dette lagt ind i 
forretningsordenen. Ellers kan den godkendes. 

Indkommende breve og lignende:  Intet 

Kommende g nuværende aktiviteter:  Petanque: Kører fint. Vi fortsætter. Vi spiller hver tirsdag aften 
klokken 18. Når mørket begynder at falde på, rykker vi det til 17:30 og derefter sæsonafslutning. 

Halloween projekt: Vi har tidligere talt om at arrangere en tur til Falster House of Horror for én forælder 
med barn/børn pr husstand, med afslutning i vores gildesal for max. 45 personer. Vi taler også om at vi kan 
holde vores egen Halloween hygge hvor bestyrelsen vil udlevere Græskar noget tid før Halloween, for så at 
kunne afholde en konkurrence for det bedst udskårne græskar ved sandkassen på den store legeplads og 
efterfølgende Halloween hygge i gildesalen. 

Vi synes at det er to gode projekter, men at det skal være op til beboerne at vælge hvad det skal være for 
et projekt. Vi vil derfor snarest omdele en invitation til alle beboere, hvor de kan stemme for om det skal 
være Falster House of Horror eller Græskar konkurrence. 

Spiseaftener: Da vi er en lille bestyrelse, har vi ikke kapaciteten til at kunne afholde dem. Vi vil derfor 
prøve at lave aktivitetsudvalg bestående Jesper og Nikolaj fra bestyrelsen og frivillige beboere der ønsker 
at hjælpe til, så vi fortsat vil kunne afholde de traditionsrige spiseaftener. Derudover taler vi også om 
muligheden for at prøve at afholde Børnevenlige spiseaftener med f.eks.: Lasagne og spiseaftener med 
oksekød eller kylling.  

Bankospil: Kan også være en kommende aktivitet i vores afdeling. Det er noget vi vil arbejde videre på. 

Næste møde: tirsdag den 21.september 2021 kl. 10:00.  

Tjek af Gildesalen: Bestyrelsen vil fortsat tjekke gildesalen, når den har været lejet ud. På den måde holder 
vi omkostningerne nede i forhold til at det skal være eksternt rengøringsfirma der skal have opgaven.  

 

 

 


